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Zápisnica z ôsmeho (mimoriadneho) zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Radôstke,  

konaného dňa 7. septembra 2023 

___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní:         Mgr. Simona Lutišanová Matejčíková, starostka obce 

  Poslanci obecného zastupiteľstva: p. Dušan Matejčík, Mgr. Kristína 

Gunčagová, p. Emília Huláková, p. Emil Korenčík, p. Jaroslav Skaličan,  

Ing. Antónia Kubalová, Ing. Milada Huláková  

Ďalší prítomní: p. Jaroslav Fekula, p. Marián Završan, sl. Slávka Poništová – občania obce, 

Štefánia Kubalová, hlavná kontrolórka obce, Martina Šumská, zamestnankyňa 

obce 

 

Mimoriadne rokovanie Obecného zastupiteľstva v Radôstke otvorila a viedla starostka obce Mgr. 

Simona Lutišanová Matejčíková. Privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že je prítomných 7 

poslancov, obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Mimoriadne zastupiteľstvo zvolala, pretože 

sme ako verejný obstarávateľ/Obec Radôstka obdŕžali „Výzvu na vyjadrenie sa ku skutočnostiam 

zisteným v konaní o preskúmanie úkonov kontrolovaného pred uzavretím zmluvy“ z Úradu pre 

verejné obstarávanie, odboru dohľadu v Bratislave ku kompletnej dokumentácii procesu verejného 

obstarávania pre projekt: "Úprava Radôstky – protipovodňová ochrana v km 2,450 – 2,957 v k.ú. 

Radôstka", kde je potrebné zaujať stanovisko a zaslať vyjadrenie k výzve. Bodom programu je iba 

jeden bod – projekt "Úprava Radôstky – protipovodňová ochrana“. 
 

Uznesenie č. 66 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka  

s c h v a ľ u j e  

návrhovú komisiu v zložení:  Mgr. Kristína Gunčagová, Ing. Antónia Kubalová, Ing. Milada 

Huláková, overovateľov zápisnice: Jaroslav Skaličan, Emil Korenčík, zapisovateľku pani Martinu 

Šumskú.  

Hlasovanie:   ZA: 7  Zdržal sa: 0   Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie č. 67 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka  

s c h v a ľ u j e  

program mimoriadneho rokovania obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie:   ZA: 7  Zdržal sa: 0   Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Pani starostka ďalej uviedla, že výzva bola doručená poslancom obecného zastupiteľstva, predsedovi 

a členom komisie verejného obstarávania.  

Predsedom komisie bol Mgr. Vladimír Dostál, ktorý sa z rokovania ospravedlnil a zároveň sa vzdal 

účasti v komisii na vyhodnotenie súťaže. Dôvody uviedol v emaily, ktorý zaslal dňa 6.9.2023 pani 

starostke a bol prečítaný na rokovaní OZ. Sú tu členovia komisie verejného obstarávania.  
 

Poslanci sa zaoberali predmetnou výzvou. 
 

Pán Emil Korenčík, Mgr. Kristína Gunčagová požiadali o laické vysvetlenie pani starostku.  

Pani starostka – 9.1. 2023 bolo verejné obstarávanie zaslané na Úrad pre verejné obstarávanie (UVO) 

na kontrolu; nevedeli sme ako, či bude fázovanie; vysvetlím keď bude niečo treba; výzvy sú na 

internete; výzva 4.; doložili obrat; dala som to posúdiť dvom nezávislým osobám; Metrostav – 2 mil. 

obrat; Metrostavu ručil Metrostav (český); spoločnosť mala zákaz činnosti; UVO nariadilo odstrániť 

protiprávny stav; zvolala som komisiu – posúdiť §34, §33; doklady doručili asi na piaty krát; na UVO 

ohľadom stanoviska; minulý týždeň prišla výzva; 22.10.2021 doručili výkazy českého Metrostavu; 

komisia dala výzvu, aby dali zmluvný vzťah; strana 10 na rozhodnutí; Metrostav Slovakia, ručí im 

Metrostav, a.s.; Pán Aschenbrenner – zákaz činnosti, vedelo sa o tejto problematike; na riadiacom 

orgáne povedali, že dajú na kontrolu VO na UVO; Pán Aschenbrenner sa snažil obhájiť, že spoločnosť 

dala uzávierky, komisia to brala ako splnené; v roku 2021 mali byť vylúčený a nedať do aukcie;  
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Ing. Huláková – vedeli by sa zaručiť? 

Pán Jaroslav Fekula – v prvej ponuke; UVO nemá pravdu; v pôvodnej ponuke bola na Metrostav 

Praha; referencie ručila českou spoločnosťou; odborná výzva - budem sa snažiť to lepšie vysvetliť; 

dňa 9.1.2023 poslala obstaranie na kontrolu, teraz hovorí, že ste to poslali vy, situácia je v pase. Pani 

poslanci mali prehľad, boli 4 výzvy – nemáte šancu sa zorientovať.  

Pán Emil Korenčík – už by to bolo úplne v pase, nedá sa nič k tomu robiť, čo máme odhlasovať? 

Ing. Huláková Milada – stihneme fázovanie, čo si tu odhlasujeme?  

Pani starostka – mohli.  

Pán Jaroslav Fekula – to je najmenší problém, že nemajú oprávnenie, Metrostav Slovakia je 

samostatná firma.  

Pani starostka – keby sa nedalo na kontrolu, máme 25% korekciu. 

Pán Jaroslav Fekula – Metrostav ručil svojim obratom, ručili inou spoločnosťou, konštatujú úplný 

nezmysel; zákon to umožňuje, odbornú stránku zastrešila.  

Pani starostka – vedeli o tomto probléme, čakali či sa na to príde, alebo nie, 25% korekcia by bola. 

Pán Jaroslav Fekula – keby neposlala kontrolu na VO, na seba, prečo, mala prístup ku všetkým 

dokumentom, počítačom; - chybu dostali – veľké pochybenie, nie starostky, p. Hulákovej, p. Šumskej, 

ale obec; dokumentácia bola 2x na UVO kontrolovaná a ona dala kontrolu sama na seba, pracovníčka 

úradu, videli zádrhel; pokutu by dostala obec a obec by znášala; 

Pani starostka – keby som to bola podpísala; 

Pán Jaroslav Fekula – riadiaci orgán zváži či dá kontrolu, 2x to tam bolo, zváži či dá kontrolu, riadiaci 

orgán ten dáva korekciu, keď je veľké pochybenie 25% - 40%; dáva výzvy – vysvetlili; - ako keby dali 

objednávku; 

Pani starostka – ja sa zodpovedám ako štatutár. 

Pán Jaroslav Fekula – chceli urýchliť – jedna výzva – 2 mesiace včudu, od januára – 8 mesiacov; 

vyzvali – vyvrátili sme; 9.5. ma pani starostka odvolala; od 8.5. čo sa dialo – dostala sa mi táto výzva; 

túto činnosť vyhodnotí iný; 

Pani starostka – kontrolu – vysvetlila kroky po 8. 5.  

Pán Jaroslav Fekula – 4 výzvy, 4 odpovede, či to bolo úmyselne, to už musí vyvodiť niekto iný; dám 

vám celú správu, počkám na výsledok; ani jeden z Metrostavu Slovakia nie je stíhaný; 

Pani starostka – ja tiež som počula, že mám, mám si dať ochranku.  

Pán Fekula - ochranku máš vedľa seba a má o 50 kg viac a o 20 rokov menej. 

Pán Dušan Matejčík – v živote som sa ťa nedotkol.  

Pani starostka – požiadala aby sa nechali osobné spory, tiež bolo povedané, že to robí na objednávku; 

vyjadrenie je na vás, rozhodnutie na štatutárovi; 

Pán Jaroslav Fekula – sú finančné úspory – môjho platu, pracovníka obce – 130 tis. je malina pre 

obec; máme 8 tis. na účte, kde sa stratili; nechápe prečo sa robil splátkový kalendár (námestie) – 

nemali ste robiť; 

Pani starostka požiadala kontrolórku o prevedenie kontroly. 

Pani Štefánia Kubalová – neznamená len to čo máte k 31.12., sú záväzky, pohľadávky ... je tu 

podvojné účtovníctvo ... 

Pani starostka opätovne požiadala, aby kontrolórka dala správu.  

 

Pán Jaroslav Fekula – Ďalej požiadal o krátke slovo, ak môžem. Či už mi bolo odobraté? Predniesol 

požiadavky – detské ihrisko – opraviť – je nebezpečné – je na koloch, ktoré majú byť v zemi, bolo to 

tak dočasne. Námestie – ochrana na pergolách, ak chcete predĺžiť životnosť o 15 rokov. Pred zimou, 

slnko, roztrhlo to, sneh keď sa bude topiť tam zatečie voda do tých trhlín. Svietidlá – nastaviť tak ako 

bolo realizované verejné osvetlenie od obecného úradu – do 22 hod. všetky odvtedy do 5. rána každé 

druhé na zákrutách. Tribúna – lavičky. 

Pani starostka – nemáme stále správu revízneho technika, zateká, svetlá vypína ...  

Pani starostka uviedla, že na každom zastupiteľstve informovala o financiách, o projekte ... nech pani 

kontrolórka dá správu ... ľudia sú cez úrad práce, pán Kanis kosí, snažíme sa veci zabezpečiť aj 

sponzorsky – trúbky – oplotilo sa detské ihrisko; poďme položku po položke, hľadajú sa peniaze, 

informovala som sa aj o úvere, je 6% úrok, môžeme dostať 85 tis. úver; treba pozrieť položky za 

elektrinu ... platí sa to čo treba. 

 

Pani starostka požiadala, aby sa navrhol ďalší postup, musíme odpovedať na výzvu. Pán 

Aschenbrenner navrhol odpoveď. Na UVO pošleme, sa obhájime, aby sme nedostali správny delikt.  

Pani Emília Huláková – skúsme odpovedať a potom dajme hlavy dokopy.  

Pán Jaroslav Fekula – prečo ste nepodpísali zmluvu, Metrostav môže začať práce až keď ich výzve.  
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Pani starostka – nepodpísala som to, kým nebude kontrola.  

Ing. Milada Huláková – je to odborná vec, zložitá problematika, nechávame to na pani starostku. Ing. 

Antónia Kubalová dodala, že sa k tomuto prikláňa.  

Pani starostka požiadala Mgr. Gunčagovú, aby prečítala list od pána Aschenbrennera.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva prijali nasledovné uznesenie: 

 

 

Uznesenie č. 68 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka  

berie na vedomie  

„Výzvu na vyjadrenie sa ku skutočnostiam zisteným v konaní o preskúmanie úkonov kontrolovaného 

pred uzavretím zmluvy“ z Úradu pre verejné obstarávanie, odboru dohľadu v Bratislave pre projekt 

„Úprava Radôstky – protipovodňová ochrana v km 2,450 – 2,957 v k.ú. Radôstka“ s tým, že odpoveď 

– návrh listu bude poslaný všetkým poslancom obecného zastupiteľstva a kontrolórke obce pred 

zaslaním na Úrad pre verejné obstarávanie.  

Hlasovanie:   ZA: 7  Zdržal sa: 0   Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Pani starostka poprosila poslancov, aby po úprave listu, ktorý im pošle, odpísali, či súhlasia so znením.  

Poďakovala za účasť na rokovaní a ukončila rokovanie obecného zastupiteľstva.  

 

        

       Mgr. Simona Lutišanová Matejčíková 

                 starostka obce   

 

 

 

Overovatelia:     Emil Korenčík, poslanec OZ 

   Jaroslav Skaličan, poslanec OZ 

 

Zapisovateľka: Martina Šumská 


